
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 39
Vil ministeren oplyse, om det kan være rigtigt, at tekniske- og udviklingsmæssige proble-
mer og begrænsninger/udfordringer med at udvikle en ny model for vurdering af erhvervs-
ejendomme skal betyde, at man afskaffer ejendomsværdien for erhvervsejendomme og
samtidig ændrer en mere end 100-årig og velbegrundet vurderingsnorm, hvorefter grund-
værdien på erhvervsejendomme ansættes til handelsværdien?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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